
Záznam ze zasedání Kolejní rady  

 17.12.2015 

 

Zúčastnění členové: Tomáš Mužík, Marcel Hrošovský, Václav Šafra, Šárka Sejčková 

Omluvení členové: Dominika Hubová 

Zapisovatelka: Šárka Sejčková 

- Nejprve následovalo úvodní slovo předsedy KR Tomáše Mužíka, poté začalo 

projednávání následujících bodů: 

 

1) Výběrové řízení na správce sítě 

-jediný kandidát na post správce sítě Jan Henzl se představil na zasedání členům KR 

- KR poté sdělila podmínky spojené s touto funkcí 

- za souhlasu všem členů KR byl Jan Henzl jmenován správcem sítě 

 

2) Nákup vybavení do posilovny 

-na nákup je k dispozici částka cca 10 500 Kč 

- je nutné v nejbližší době pořídit do posilovny rotoped  a zrcadlo 

- místopředseda KR Marcel Hrošovský se nabídl, že obstará zrcadlo a předložil návrh 

rotopedu, který by se měl pořídit- návrh zatím nebyl schválen, ještě bude projednán 

 

3) Podněty pro vedení  

- je potřeba vyřešit zatékání do 4. patra koleje, zařídit vymalování 2. patra koleje a je 

třeba opravit strop v hudebně 

 

- Po projednání těchto bodů následovalo závěrečné slovo předsedy KR a zasedání bylo 

ukončeno. 
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